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Protokół Nr 7/23 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

które odbyło się 18.08.2023 r.  

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

Posiedzenie komisji otworzyła o godz. 9  przewodnicząca, radna 

Sławomira Polewana, co w obecności jeszcze trojga członków komisji 

(Marian Kuropatwiński, Piotr Mitera, Katarzyna Karwat - sekretarz), 

stanowiło kworum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

W posiedzeniu udział wzięli również wiceburmistrz Piotr Kazimierski,  

radca prawny ratusza Marcin Will, Angelika Walat – zastępca Wydziału 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej UM, Bogusław Guziński – 

przewodniczący RM w Koronowie, Grażyna Chyła-Konecka dyrektor 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie oraz skarżący. 

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Bieżące rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji zleconych przez Radę 

Miejską w Koronowie. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji.  

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

W/w porządek obrad zaakceptowano jednogłośnie. 

Ad. 2 

Członkowie komisji zgodnie z zapowiedzią powrócili do skargi  na radę 

sołecką Gogolina (skierowaną także do wojewody kujawsko-pomorskiego) 

i jej działalność oraz działalność gogolińskiej świetlicy wiejskiej. Ku 

zadowoleniu wszystkich stron, w mediach społecznościowych ucichło, ustały 

również anonimy do stowarzyszeń, współpracujących z Koalicją.  

Dyrektor M-GOK-u Pani Grażyna Chyła - Konecka przedstawiła 

mechanizm funkcjonowania świetlic wiejskich w gminie Koronowo, czyli 

łącznie 33 obiektów. Poinformowała, że przeprowadzono postępowanie 

wyjaśniające , dotyczące spornej grupy na FB – wyjaśnień udzieliła opiekun 

świetlicy. Poproszono ją o zmianę nazwy grupy z wyłączeniem w niej 

sformułowania „M-GOK” oraz zmianę statusu na prywatny – co też uczyniła. 



Wszyscy opiekunowie świetlic zostali powiadomieni, że M-GOK nie 

autoryzuje żadnych treści, umieszczanych prywatnie, zwłaszcza, jeśli dostęp 

mają do nich nieletni.  

Od godz. 9.35 w posiedzeniu komisji brał udział jej członek, radny Mariusz 

Weleziński. 

W kwestii ”przywłaszczenia sobie” świetlicy przez przewodniczącą rady 

sołeckiej i pobieranie opłat za wypożyczanie wyposażenia, dyrektor M-GOK 

wyjaśniła, że wszystkie świetlice w myśl zasad i regulaminu służą 

mieszkańcom poszczególnych sołectw. Sprzęt, meble bądź pomieszczenia 

można wynajmować za opłatą lub w zamian za doposażenie, uprzednio 

podpisując porozumienie z domem kultury. Jeśli ktoś uważa jakieś działania 

za nieprawidłowe, powinien niezwłocznie skontaktować się z M-GOK-iem.  

Opinia komisji: 2 głosy „za” uznaniem skargi za bezzasadną, 3 głosy 

wstrzymujące się. 

Ad. 3 

Radni odstąpili od analizy materiałów na nadchodzącą sesję RM. 

Ad. 4  

    Komisja zapoznała się z prośbą Towarzystwa Miłośników Ziemi 

Koronowskiej o przywrócenie w Koronowie starych nazw niektórych ulic i 

ustosunkowanie się do tej kwestii. Pismo to, odczytane przez 

przewodniczącego RM, trafiło także do Burmistrza Koronowa. TMZK 

poprosiło również przewodniczącego o wyrażenie zdania w sprawie zmiany 

nazwy koronowskiego Placu Zwycięstwa na RYNEK. – Temat ten należy 

odłożyć co najmniej do wiosny i zakończenia wyborów – powiedział B. 

Guziński, a wszyscy członkowie komisji przychylili się do tego głosu. 

 Odczytano też prośbę Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej nr 2 w 

Koronowie do członków Rady Miejskiej o ufundowanie nagród pieniężnych 

dla zwycięzców i laureatów konkursów sportowych.  

Ad. 5 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodnicząca Komisji zarządziła 

ich zakończenie. 

 

Protokół sporządziła    Przewodnicząca Komisji  

radna Katarzyna Karwat      Sławomira Polewana 


